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MINISTER VAN BUITEN,LANDSE  ZAKEN

Vraag nr. 1
v a n  de heer J. BASCOUR
van 14 november 1973.

Culturele attachés in het buitenland - Loopbaan en
opdracht.

Graag ontving ik antwoord op de volgende vragen in
verband met onze culturele attachés in het buitenland :
a) welke zijn de benoemingsvoorwaarden tot de functie

van cultureel attaché ;
b) welke zijn de toekomstmogelijkheden van de cultu-

rele attachés ;
c) welke speciale opleiding wordt aan de toekomstige

culturele attachés verstrekt ;
d) worden de culturele attachés geacht zich tegelijkertijd

bezig te houden met het culturele leven in het land
van verblijf en met het bekendgeven in dit land van
de Nederlandse en Franse cultuur van ons land ?

Antwoord :

Er bestaat bij mijn departement geen speciale loopbaan
van cultureel attaché.
De ambtenaren die in de belangrijkste Belgische ambas-
sades belast zijn met een dergelijke functie, zijn diplo-
maten, wier benoemingsvoorwaarden en toekomstmoge-
lijkheden identiek zijn met die van hun collega’s van
de carrière Buitenlandse Dienst.
Aangezien aan de ambtenaren van deze carrière afwisse.
lend taken van politieke, commerciële of culturele aard
worden toevertrouwd, wordt geen speciale opleiding voor
cultureel attaché verstrekt. Dit beduidt echter niet dat
aan de rol van de diplomaat op cultureel vlak geen
aandacht wordt geschonken tijdens de op le id ing die
stagiairs van de carrière Buitenlandse Dienst krijgen.
Voor het overige wordt bij de aanwijzing van ambtena-
ren tot cultureel attaché zowel rekening gehouden met
de vereiste bekwaamheid als met de persoonlijke aanleg.
Verder wil ik bij deze gelegenheid nog de nadruk leggen
op het feit dat onze diplomatieke en consulaire posten
ook cultureel actief zijn in landen waar België geen
cultureel attaché heeft.
Uiteraard bestaat de opdracht van een cultureel attaché
er in de eerste plaats in de ruimst mogelijke bekendheid
te geven aan de Nederlandse en Franse cultuur van ons
land.
Het is normaal dat hij deze taak slechts tot een goed
einde kan brengen indien hij zelf voldoende vertrouwd
is met de cultuur van het land waar hij verblijft evenals
met de structuren van het betrokken cultuurleven ; dit
veronderstelt dat de culturele attaché het cultuurleven
van het betrokken land volgt.

MINISTER VAN NATIONALE OPVOEDING

Vraag nr. 1
van de heer J. BASCOUR
van 21 november 1973.

Nederlandstalig schrìftelìjk onderwijs - Organisatie en
reglementering.

Graag vernam ik door welke wetten en besluiten het
Nederlandstalig schriftelijk onderwijs in ons land be-
heerst wordt.

Antwoord :

Het schriftelijk onderwijs wordt georganiseerd door de
wet van 5 maart 1965 op het schriftelijk onderwijs.
Diverse uitvoeringsbesluiten hebben de toepassing van
deze wet geregeld.

MINISTER VAN NEDERLANDSE CULTUUR EN
VLAAMSE AANGELEGENHEDEN

Vraag nr. 40 (zitting 1972 - 1973)
van de heer A. DlEGENANT
v a n  5 april 1973.

Televisie - dans en ballet.

Mag ik zo vrij zijn de heer Minister te verzoeken me
te willen meedelen, welke groepen of individuelen voor
de B.R.T.-televisie optreden als dans en ballet ?
Kan hij me voor elk van deze optredens de duur van
verschijnen op het scherm en het uitbetaald ereloon
meedelen ?

Antwoord :

Ik wil er de aandacht op vestigen dat het laattijdig
beantwoorden van deze vraag te wijten is aan het opzoe-
ken en het verzamelen van de gevraagde inlichtingen.
Wegens de omvang van het antwoord en omdat het
niet gebruikelijk is de bedragen van erelonen bekend te
maken, heb ik deze gegevens rechtstreeks aan het geachte
Lid bezorgd.

Vraag nr. 89 (zitting 1972 - 1973)
van d e  heer W. JORISSEN
van 31. juli 1973.

Letterkundìgen  - Subsidiëring.

Graag zou ik van de geachte Minister vernemen voor
de jaren 1970, 1971 en 1972 :
a) welke toelagen werden verleend aan letterkundigen

en aan wie ;
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b) welke werken door uw departement werden aange-
kocht, van wie en voor welk bedrag ?

Antwoord :

Ik heb de eer het geachte Lid mede te delen dat gezien
de omvangrijkheid van het antwoord, de gegevens recht-
streeks aan het geachte Lid zullen worden toegestuurd.

Vraag nr. 98 Qzitting  1972 - 1973)
v a n  de heer A. VAN HOORICK
van 21 augustus 1973.

Cultureel centrum te Aalst - Afwerking.

Tot hiertoe werd voor de oprichting van het cultureel
centrum te Aalst, slechts de ondergrondse ruwbouw uit-
gevoerd. Deze werken werden reeds twee jaar geleden
lb&indigd  en sindsdien gebeurde er niets meer. Naar ik
verneem zou de volgende schijf van bovengrondse ruw-
bouw ook dit jaar niet totstandkomen ingevolge het
uitblijven van de betoelaging.
Graag vernam ik welke vooruitzichten er zijn op de
verdere afwerking van dit cultureel centrum.

Antwoord :

In antwoord op zijn voormelde vraag kan ik het geachte
Lid mededelen dat, het aanbestedingsbundel betreffende
de bovengrondse ruwbouwwerken van het cultureel cen-
trum te Aalst, thans berust op het Ministerie van Open-
bare Werken.
De vertraging van bedoelde werken is enerzijds het
gevolg van de moeilijkheden die zich voordeden bij de
ondergrondse ruwbouw (lot 1). Deze moeilijkheden ver-
plichtten het stadsbestuur op 25 februari 1971  een ver-
gadering bijeen te roepen van alle betrokken partijen.
Gezien het resultaat van deze vergadering, werd aan de
ontwerper opdracht gegeven alle plannen aan te passen
om te vertrekken met een vloeidiepte van & 7 m in
plaats van 10 m.
Gezien deze buitengewone omstandigheden werd het
ook noodzakelijk het reeds bestaande ontwerp van de
bovengrondse ruwbouw (lot I I )  volledig te herzien.
Bovendien had de herziening van dit ontwerp voor
gevolg dat eveneens de bestaande betonstudie opnieuw
moest berekend worden en in coördinatie met de archi-
tecten nieuwe plannen en tabellen moesten opgemaakt
worden.
Zelfs na de goedkeuring van het nieuwe ontwerp van
lot II, dienden er nog meerdere correcties te worden
aangebracht vooraleer tot de openbare aanbesteding kan
worden overgegaan.
Uiteindelijk werd het definitieve bundel pas begin 1973
op het Departement van Nederlandse Cultuur ontvan-
gen, waarna het met gunstig advies werd overgemaakt
aan het Ministerie van Openbare Werken.
Anderzijds is de vertraging te wijten aan het feit dat
alle beschikbare kredieten voor 1973  toen reeds uitge-
put waren, zodat de definitieve belofte van betoelaging
ten bedrage van 30.453.000 F dit jaar niet meer kan
verstrekt worden.
Voor 1974 zullen echter alle nodige kredieten vastgelegd
worden voor wat betreft deze bovengrondse ruwbouw.

Ook wat betreft de verdere afwerking zullen in 1975
de nodige kredieten voorzien worden, indien de des-
betreffende aanbestedingsbundels tijdig worden voorge-
legd.

Vraag nr. 1
van de heer L. D’HAESELEER
van 16 oktober 1973.

Culturele initiatieven van privé-organìsatìes - Subsidie-
ring.

Graag zou ik van de achtbare Minister, via het Bulletin
van Vragen en Antwoorden, een afdoend antwoord op
de volgende vragen ontvangen :
1. Welke culturele initiatieven, die door privé-organis-

men worden georganiseerd, komen in aanmerking
voor subsidiëring ?

2. Onder welke voorwaarden worden deze initiatieven
gesubsidieerd ?

3. Hoe dienen de aanvraagdossiers samengesteld te wor-
den ?

4. Bij welke instanties dienen de aanvragen ingediend
te worden en binnen welk tijdsbestek worden de
initiatiefnemers van de beslissing in kennis gesteld ?

5. Is er in een bepaalde regel voorzien die door het
gemeentebestuur kan gebruikt worden bij het toeken-
nen van subsidies aan sommige culturele organismen
in zijn gemeente ?

Antwoord :

In antwoord op de door het geachte Lid gestelde vraag
heb ik de eer mede te delen dat wat de punten 1 tot 4
betreft, voor de volwassenenorganisaties alles vervat is
in het koninklijk besluit van 29 maart 1967.
Wat de toekenning betreft van gemeentelijke toelagen
aan sommige culturele organismen in een gemeente, zijn
geen bepaalde regelen voorzien ; dit is afhankelijk van
ieder gemeentebestuur afzonderlijk.

Vraag nr. 7
van de heer M .  VANHAEGENDOREN
van 25 oktober 1973.

Begroting 1972 v a n  Nederlandse Cultuur - Volwasse-
nenvormìng en jeugdbeleìd.

Mag ik van de geachte Minister, via het Bulletin van
Vragen en Antwoorden, vernemen welke bedragen voor
het dienstjaar 1972 op de buitengewone begroting wer-
den uitbetaald voor culturele infrastructuurwerken ?
Mag ik vernemen welke bedragen op de gewone begro-
ting werden uitbetaald aan subsidies van verschillende
aard voor de werking van de particuliere instellingen ?
Ik wens deze inlichtingen te bekomen uitsluitend voor
de sector volwassenenvorming en jeugdbeleid.

Antwoord :

Ik heb de eer het geachte Lid mede te delen dat voor
het dienstjaar 1972 op de Buitengewone Begroting van
Nederlandse Cultuur voor de sector Volwassenvorming
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en Jeugdbeleid de volgende bedragen werden uitbetaald
voor culturele iafrastructuurwerken :
Vlaams Conferentieoord voor Vrijetijds-

besteding te Steenokkerzeel . . . . 611.526,-  F
Vormingscentrum te Dworp .  .  .  .  788.197,-  F
Jeugdtehuis Dessel . . . . . . . 99.980,-  F
Veldmanshuis St.-Martens-Voeren . . 136.065,-  F
De opgave van de bedragen die op de Gewone Begro-
ting werden uitbetaald aan subsidies van verschillende
aard voor de werking van de particuliere instellingen,
zal rechtstreeks aan het geachte Lid verstrekt worden.

Vraag nr. 8
van de heer A. DE RORE
van 31 oktober 1973.

Cultuurpact - Gemeentelijke culturele raden.

De wet waarbij de bescherming van de ideologische en
filosofische strekkingen gewaarborgd wordt, is versche-
nen in het Staatsblad van 16 oktober 1973.
Intussen kreeg de wet kracht van uitvoering en boven-
dien keurde de Cultuurraad voor de Nederlandse Cul-
tuurgemeenschap een decreet met dezelfde inhoud goed.
De op 26 oktober 1973 bestaande gemeentelijke culturele
raden die in hun statuten de principes van de wet niet
hebben geweven,  zijn geen uitzondering.
Ik ben me ervan bewust dat er een samenspel is met de
gemeentelijke autonomie.
Doch artikel 27 van de wet laat ook de voogdijoverheid
meespelen.
Graag vernam ik wel of van hogerhand een uitvoerings-
maatregel zal getroffen worden om deze toestand te
regulariseren. Uit eigen ervaring weet ik dat een vraag
om herziening door de politieke minderheid gevaar loopt
af te schampen op de regel van de democratische meer-
derheid, waarvan nogal gemakkelijk gezegd wordt dat
hiermee alles geregeld wordt.

Antwoord :

Het zal het geachte Lid bekend zijn dat ik bij de Cul-
tuurraad voor de Nederlandse Cultuurgemeenschap een
ontwerp van decreet heb ingediend dat de organisatie
van de gemeentelijke culturele raden regelt.
De erkenning van deze raden door het Departement zal
derhalve afhankelijk worden van het navolgen van de
in dit decreet bepaalde normen.
In alle andere gevallen zal klacht kunnen worden inge-
diend bij de Nationale Cultuurpactcommissie, zodra de
Cultuurraden tot de samenstelling ervan zullen zijn over-
gegaan.

Vraag nr. 9
van de heer W. JQRISSEN
van 6 november 1973.

Nederlandstalig kunstonderwijs in Brussel-Hoo fdstad -
Aantal leerlingen.

Kan de geachte Minister me meedelen, voor de beide
jongste schooljaren, het aantal leerlingen dat in Brussel-

Hoofdstad kunstonderwijs volgde (volgt) in het Neder-
lands en dit onderscheidenlijk voor :
a) het Rijksonderwijs ;
b) het gemeentelijk onderwijs ;
c) het vrij onderwijs ?

Antwoord :

Het achtbare Lid gelieve hierna de gevraagde inlichtin-
gen te vinden :
Schooljaar 1971-1972 : a) Rijksonderwijs :

2.152 leerlingen.
b) Gemeentelijk onderwijs :

1.427 leerlingen.
Schooljaar 1972-1973 . a) Rijksonderwijs :

2.521 leerlingen.
b) Gemeentelijk onderwijs :

1.365 leerlingen.
Door mijn Departement wordt geen enkele vrije inrich-
ting voor kunstonderwijs gesubsidieerd.

Vraag nr. 10
von de heer W. KUFJPERS
van 12 november 1973.

Huis Sint-Niklaas  te Leuven - Maatregelen ter be-
scherming van de gevel.

Wij bernerken dat het enig mooie en beschermde Sint-
Niklaashuis op de hoek van de Minderbroedersstraat en
de Parijsstraat te Leuven afgebroken werd om plaats te
maken voor de nieuwbouw van de Belgische Boeren-
bond. Naar verluidt zou nochtans de gevel bewaard
worden.
Graag vernamen wij :
a) welke plannen er bestaan voor dit unieke deel van

ons gebouwenpatrimonium ;
b) of dit afbreken past bij de gedachte over stadskernen-

behoud gangbaar bij de betrokken diensten van het
Ministerie van Nederlandse Cultuur ?

Antwoord :

Ik heb de eer het geachte Lid mede te delen dat de gevel
van het Huis Sint-Niklaas, gelegen Parijsstraat 70 te
Leuven, geklasseerd werd bij koninklijk besluit van
4 apri l  1944 .
Op verzoek van de Belgische Boerenbond en na gunstig
advies van 5 maart 1973 werd bij koninklijk besluit
machtiging verleend tot het demonteren van de gevel.
Deze gevel zal terug worden opgericht in het Begijnhof
te Leuven. Naar aanleiding van deze verplaatsing zal hij
bovendien volledig worden gerestaureerd.

Vraag nr. 12
van de heer A. BOGAERTS
v a n  23 november 1973.

Rìjkssportcentra - Organisatie.

Kan de geachte Minister mij voor elk van de Rijks-
sportcentra, namelijk Blankenberge, Dilbeek, Genk, Has-
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selt, Herentals, Nieuwpoort, Waregem en Woumen, de
volgende inlichtingen verstrekken :
1. de personeelsbezetting (administratief, technisch-, vak-

en onderhoudspersoneel) ;
2. de openingsperiode ;
3. de openingsuren ;
4. de verschillende sportdisciplines ;
5. de wijze van uitbating ;
6. de wijze waarop de cafetaria en eventueel de restau-

rants worden uitgebaat ?

Antwoord :

Ik heb de eer het geachte Lid de gevraagde inlichtingen
te verstrekken betreffende de Rijkssportcentra te Blan-
kenberge, Dilbeek, Genk, Hasselt, Herentals, Nieuw-
poort, Waregem en Woumen.

1. Personeelsbezetting
Blankenberge : - administratief personeel : 6

- meesters-, vak- en dienstperso-
nee1  : 16

Dilbeek : - administratief personeel : 2
- meesters-, vak- en dienstperso-

nee1  : 5
Genk: - administratief personeel : 6

- meesters-, vak- en dienstperso-
neel: 8

Hasselt : - administratief personeel : 10
- meesters-, vak- en dienstperso-

nee1  : 17
Herentals : - administratief personeel : 14

- meesters-, vak- en dienstperso-
nee1  : -26

Nieuwpoort : - administratief personeel : 2
- meesters-, vak- en dienstperso-

neel: 4
Waregem : - administratief personeel : 1

- meesters-, vak- en dienstperso-
nee1  : 3

Woumen:  - administratief personeel : 1

2. Openìngsperìode
De Rijkssportcentra zijn gans het jaar geopend.

3. 0 peningsuren
Van 9 tot 22 uur.

4. De verschìllende sportdìscìplìnes
Blankenberge : - Sporthal : volleybal, tennis, bas-

ketball, badminton
- Overdekt zwembad
- Atletiekpiste
- Buitensportvelden : voetbal, ten-

nis, volleybal, basketball, kracht-
b a l

- Power training
- Sauna.

Dilbeek : - Sporthal : tennis, basketball, vol-
leybal, badminton, turnen.

Genk: - Sporthal : instructiezwembad, ten-
nis, basketball, volleybal, badmin-
ton, turnen, judo

Hasselt :

Herentals

Nieuwpoort
Waregem :
Woumen  :

- Buitensportvelden : tennis, basket-
ball, volleybal, handbal, korfbal

- Overdekte en open manege met
stallingen.

- 1 Jsbaan
- Sporthal : tennis, basketball, vol-

leybal, judo, badminton, handbal
(geen competitie), mini-voetbal
(geen competitie).

- 1 Jsbaan
- Sporthal : instructiezwembad, vol-

leybal, tennis, basketball, badmin-
ton

- Openluchtzwembad
- Atletiekpiste
- Openluchtterreinen : tennis, vol-

leybal, basketball, voetbal
- Artificiële skipiste (opening de-

cember 1973)
- Power - training
- Fit-o-meter.
- Zeilen.
- Overdekte manege,  paardensport.
- Overdekte en open manege  met

stallingen, paardensport.

5. Wijze van uitbating
Het beheer van alle Rijkssportcentra is in handen van
het Bestuur voor Lichamelijke Opvoeding, Sport en
Openluchtleven.

6. Uìtbatìng, cafetaria en restaurants
Rlankenberge, Hasselt, Herentals, Waregem en Genk:

- de uitbating van deze cafetaria’s
werd in concessie gegeven.

Dilbeek :
Genk :

Herentals :

Nieuwpoort :

woumen  :

- geen cafetaria of restaurant.
- Tijdens de sportkampen worden

voor de refter-keuken drie con-
tractuele personeelsleden aange-
nomen en twee werkstudenten.
Tijdens de weekends waarop ac-
tiviteiten worden georganiseerd,
wordt deze dienst verzekerd door
één of twee contractuelen, vol-
gens het aantal deelnemers.

- Het sporthome wordt uitgebaat
door het Bestuur voor Lichamelij-
ke Opvoeding, Sport en Open-
luchtleven, met het volgend per-
soneel :

- 1 kokkin
- 1 hulpkokkin
- contractuelen, naar gelang van

het aantal aanwezigen.
- De refter-keuken wordt uitgebaat

door het Bestuur voor Lichamelij-
ke Opvoeding, Sport en Open-
luchtleven.

- Personeel : contractuelen tijdens
de maanden juli - augustus - sep-
tember en in de Paasperiode.

- Cafetaria wordt door het Bestuur
voor Lichamelijke Opvoeding,
Sport en Openluchtleven uitge-
baat.
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MINISTER VAN VERKEERSWEZEN EN VAN
HAVENBELEID

Vraag nr. 2
van de heer W. KUWPERS
van 10 december 1973.

Officiële Reisgids N.M.B.S. - Taalgebruìk.

In het Spoorboekje van de N.M.B.S. - blz. 532 - bij
lijn 82 A wordt enkel La Houppe vermeld.
Daar dit niet in overeenstemming is met de taalwet-
regeling, vraag ik dan ook aan de geachte heer Minister
welke maatregelen hij zal ondernemen om dit geval uit
het Spoorboekje en eventueel andere in orde te laten
brengen ?

Antwoord :

De Hoppe is een gehucht van de gemeente Vloesberg.
Volgens de bestaande onderrichtingen had de benaming
in de twee talen moeten voorkomen, met voorrang voor
het Frans. Dat verzuim zal hersteld worden.

STAATSSECRETARIS VOOR  OPENBAAR AMBT

Vraag nr. 1
van de heer J. BASCOUR
van 21 november 1973.

Vertalers-revisoren - Loopbaan.

In de vertaaldiensten van de diverse ministeriële depar-
tementen werd een vlakke loopbaan uitgewerkt ten voor-
dele van de vertalers-revisoren, die aldus eerstaanwezend
vertaler-revisor kunnen worden en later vertaler-direc-
teur.
Bedoelde regeling maakt het mogelijk deze zeer nuttige
en zeer ervaren ambtenaren dank zij een aanlokkelijke
financiële loopbaan in het vertalersberoep te houden.
Naargelang van de respectieve anciënniteit van de on-
derscheiden vertaalkrachten, is de samenstelling van de
vertaaldiensten inzake graden dan ook sterk verschilleed
en zeer veranderlijk.
Zou het in die omstandigheden niet wenselijk zijn dat
een vertaler-directeur die effectief belast is met de lei-
ding van een vertaaldienst, de graad zou krijgen van
eerste adviseur ?

Antwoord :

Ik veroorloof mij de aandacht van het geachte Lid te
vestigen op het feit dat een vertaler-directeur, die ten
minste drie jaar graadanciënniteit bezit, in een vacante
betrekking tot de graad van eerste adviseur kan bevor-
derd worden (cf. artikel 40 van het koninklijk besluit
van 7 augustus 1939 betreffende de beoordeling en de
loopbaan van het rijkspersoneel) .

STAATSSECRETARIS VOOR STREEKECONOMIE EN
VOOR RUIMTELIJKE ORDENING EN HUISVESTING

Vraag nr. 1
van de  heer W. KUUPERS
van 10 december 1973.

Rhodeberg en Voortberg
ming.

- Maatregelen ter bescher-

Mijn aandacht wordt gevestigd op het feit dat te Testelt,
rond en op de Voortberg en Rhodeberg, weekend-
huizen worden gebouwd, vijvers aangelegd, zavelwinnin-
gen ingesteld enz. Dit gebied geniet de bescherming
als ,,groene zone”.
Graag vernam ik dan ook van de heer Staatssecretaris :
a) of dit alles met toelating gebeurt ;
b) hoeveel overtredingen er werden vastgesteld ;
c) welke maatregelen hij zal treffen om, ingeval van

overtreding, de oorspronkelijke toestand te bevorde-
ren ?

Antwoord :

Volgens de voorzieningen van het voorontwerp gewest-
plan is de Rhodeberg gelegen in een landschappelijk
waardevol agrarisch gebied (artikelen 11  en 15 van het
koninklijk besluit van 28 december 1972).
De Voortberg is gelegen in een recreatiegebied (artikel
16 van het koninklijk ‘besluit van 28 december 1972).
Er werd geen toelating verleend voor het oprichten van
weekend-huizen, voor het aanleggen van vijvers enz.
Dit probleem dient gesteld te worden in het kader van
het oplossen van het globaal vraagstuk van de weekend-
verblijven. (Zie mijn antwoord op de mondelinge vraag
gesteld door de heer Volksvertegenwoordiger Mangel-
schots tijdens de openbare vergadering van de Kamer
van Volksvertegenwoordigers van 20 december 1973).

STAATSSECRETARIS VOOR POSTERIJEN, TELEGRAFIE
EN TELEFONIE EN VOOR BUITENLANDSE HANDEL

V r a a g  nr. 1
van de heer W. KUIJPERS
van 22 oktober 1973.

Intercom 1/5-toestel - Lettertekens.

Op het Intercom 1/5-toestel vinden wij L (lokaal),
C (centraal) en T (transfert) als aanduiding.
Ik meen dat dit niet in overeenstemming te brengen is
met ons Nederlands taalgebruik en vraag dan ook welke
maatregelen U zal ondernemen om deze aanduidingen te
vervangen ?

Antwoord :

Nergens is bepaald dat de letters L, C en T op de toet-
sen van de Intercom 1/5-toestellen respectievelijk ,,lo-
kaal”, ,,centraal”  e n ,,transfert” betekenen. Het gaat
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hier om symbolen waaromtrent in de gebruiksaanwijzing
betreffende de apparatuur de volgende verklaring is ge-
geven :
L : lokale-lijntoets met ingebouwd bezetlampje ;
C : netlijntoets met ingebouwd bezetlampje ;
T : wachtstandtoets met ingebouwd bezetlampje.

Vraag nr. 2
van de heer M .  BODE
v a n  4 december 1973.

Postzegels - Bìjzondere uitgaven.

Regelmatig worden bijzondere postzegels uitgegeven
waarbij de afsternpeling in verscheidene lokaliteiten
wordt voorzien naar aanleiding van speciale herdenkings-
feesten of uitzonderlijke festiviteiten.
Graag vernam ik nu van de heer Staatssecretaris :
1. welke criteria vooropgesteld worden om een bijzon-

dere uitgifte te rechtvaardigen ;
2. wie beslist omtrent de voorstellingen die kunnen ge-
daan worden ;
3. in welk bedrag jaarlijks voorzien wordt om bijzon-

dereuitgaven te financieren ?

Antwoord :

Benevens de gewone postzegels die doorlopend wor-
den aangemaakt en waarvan de frankeerwaarde beant-
woordt aan de vereisten die verband houden met de
tarifering, worden elk jaar een aantal bijzondere post-
zegels uitgegeven die een of andere gebeurtenis, her-
denking, verjaardag enz. belichten.
Deze bijzondere postzegels waarvan het aantal uiteraard
beperkt is, worden uitgegeven ter uitvoering van een
koninklijk besluit dat bekrachtigd wordt op voorstel van
de Minister of de Staatssecretaris die de Regie der Pos-
terijen beheert. De keuze inzake deze bijzondere uitgif-
ten (voorstelling der onderwerpen, frankeerwaarde der
postzegels enz.) wordt, na advies van de Filatelistische
Commissie die bij de Regie der Posterijen is opgericht,
op basis van de talrijke ingediende aanvragen, door de
Minister of de Staatssecretaris gedaan en daarna door
de Koning #bekrachtigd.
De bijzondere postzegels worden uitgegeven met het-
zelfde doel als de gewone postzegels en net als laatstge-
noemde voor de frankering van poststukken in binnen-
en buitenlandse dienst aangewend.
Op de gewone begroting is derhalve in geen afzonder-
lijk bedrag voorzien om de bijzondere uitgiften te finan-
cieren.
Wat de afstempeling in verscheidene plaatsen van het
land betreft, wijs ik erop dat het hier meestal gaat om
voorverkopen van bijzondere postzegels ingericht naar
aanleiding van filatelistische tentoonstellingen. De prin-
cipes omtrent deze aangelegenheid werden uiteengezet
in mijn antwoord op parlementaire vraag nr. 7 van
5 november 1973  gesteld door de heer Senator J. Gof-
fart (Senaat-Bulletin van Vragen en Antwoorden nr. 8,
blz. 341).


